
PROTOKOI-, NR XLIVrc2

z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie odbytej w dniu 28 marca 2002 roku
w sali wielofunkcyjnej Domu Kultury w Jgdrzejowie.

Ad.  1.
Przewodniczqca Rady Miejskiej o godzinie 905 otwarla obrady XLIV sesji Rady

Miejskiej w Jgdrzejowie. Obrady rozpoczgto i kontynuowano przy obecnoSci na sali obrad 27
radnych na stan 28 radnych, co stanowi 96,4 Vo ogó\u Rady. Przewodniczqca stwierdzila
quorum prawomocne do podejmowania uchwal.

Przewodniczqca Rady powitala przybytych na sesjg goSci: parlamentarzystów,
przedstawicieli partii i stronnictw politycznych, soltysów i przewodnicz4cych rad soleckich,
przedstawicieli mediów; powitala równieZ radnych, burmistrza Leszka KapciE, zastepcQ
burmistrza Waldemara Wo2niaka, naczelników wydzialów UrzEdu Miejskiego, kierowników
jednostek organizacyjnych gminy i wszystkich przybytych na obrady.

Przewodnicz4ca Rady zglosila kandydaturE radnej Elzbiety WiSniewskiej na
sekretarza obrad; radna WiSniewska wyrazila zgodq.
Sekretarzem obrad wybrano jednogloénie radn4 El2bietg Wi5niewsk4.

1.d.2.
Na sesji w dniu 14 lutego obecni byli wszyscy radni.

A d . 3 .
Burmistrz Leszek Kapcia w imieniu Zarzqdu Miejskiego wnosi o:

- wykreSlenie z por"qdku obrad punktu 12, ze wzglgdu na to, t2 nie przyszla jeszcze z
RIO opinia prawna w sprawie mo2liwoSci zmiany uchwaty podatkowej w trakcie
trwania roku podatkowego i wprowadzenie punktu l2 ,,Uchwala w sprawie wyrazenia
zgody na nieodplatne przejgcie przez Gming Jgdrzejów mienia wchodzqcego w sklad
JEdrzejowskiej Kolei Dojazdowej".

- wprowadzenie punktu 16 A - Stanowisko Rady Miejskiej w Jgdrzejowie w sprawie
budowy wschodniej obwodnicy miasta Jgdrzejowa.

Rada Miejska w Jqdrzejowie jednogloSnie przyjgla poprawki do porz4dku obrad,
zgloszone przez burmistrza Kapc iq.

Rada Miejska w JEdrzejowie jednogloSnie przyjgla porz4dek obrad:
l. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorurn, powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnoéci radnych na sesji w dniu 14 lutego 2002 roku.
3. Przyjgcie porz4dku obrad.
4. PrzyjEcie protokolu zpoprzedniej sesji.
5. Interpelacje i wolne wnioski radnych.
6. Informacja o pracy Zarzqdt Miejskiego miEdzy sesjami.
7. Informacja o realizacji uchwal podjgtych na poprzedniej sesji.
8. Uchwala w sprawie przyjEcia rezygnacji z czlonkostwa w Komisji Rewizyjnej Rady

Miejskiej w Jgdrzejowie.
9. Uchwala w sprawie przyjqcia rezygnacji z funkcji Przewodniczqcego Komisji

Oéwiaty, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w JEdrzejowie.
10. Uchwala w sprawie wyboru Przewodniczqcego Komisji Oéwiaty, Kultury i Sportu

Rady Miejskiej w Jpdrzejowie.
11. Uchwala w sprawie zmiany Statutu Pl¡rvalni Miejskiej w Jgdrzejowie.
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12. Uchwala w sprawie wyruhenia zgody na nieodplatne przejgcie przez GminE Jgdrzejów
mienia wchodz4cego w sklad Jgdrzejowskiej Kolei Dojazdowej.

13. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzeda?y w drodze bezprzetargowej
nieruchomo5ci komunalnej.

14. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzeda2y w drodze przetargu nieruchomo5ci
komunalnej, poloZonej we wsi Chorzewa.

15. Uchwala w sprawie odstqpienia od sporz4dzenta miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego na dzialce o nr ewid. gruntu 220 poloíonej w
miejscowoSci Wolica.

16. Uchwala w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu
pomiEdzy ul. Przemyslow4 ul. Slowiansk4 i ul. Dygasiúskiego na obszarze miasta
Jgdrzejów.

16A Uchwala Nr XLM409102: Stanowisko Rady Miejskiej w Jgdrzejowie, w sprawie
budowy wsc ho dniej obwodnicy miasta JEdrzej owa.

17. Odpowiedzi na interpelacje.
18. Sprawy róZne.
19.Zanknigcie obrad.

Ad .4 .
Nie zgloszono uwag do protokolu z poprzedniej sesji w zwiqzku z czym zostat

przyjgty.

A d . 5 .

l. Radna Janina Szreniawa wnosi o zmiang Uchwaly Nr 195i2001 z dnia 6 czerwca2007
rokr¡ poniewaZ uchwala ta jest podjgta wbrew Konstytucji. Uchwala ta dotyczy
wykazu lokali mieszkalnych nie przeznaczonych do wykupu, w budynkach
stanowiqcych wlasno Só gminy.

2. Radna Janina Szreniawa pyta, czy na dzieh dzisiejszy rozliczony jest basen i
o czy szczalnia Sc iekó w.

3. Radna Janina Szreniawa pyta Pani4 Naczelnik Meresiúsk4 na jakq sump byl
wyceniony Relaks, kiedy wyceny dokonal Pan Abramowicz.

4. Radna Janina Szreniawa pyta Pana Burmistrza cry przygotowuje osoby kwalihkuj4ce
sip, do odejScia na emeryturE, poniewaZ jest bardzo duzo mlodych ludzi, którzy nie
maj4pracy.

5. Radna Janina Szreniawa pyla, dlaczego w Rynku tak fiino zaczyna sip Swieció
éwiatlo, mvlaszczatam, gdzie placi za to województwo.

6. Radna Lidia Osiúska wnosi o zainstalowanie progów zwalniaj4cych na ul.
Slowianskiej, a je1eli fundusze na to nie pozwol4 to o ustawienie znaku
o gr aniczajqcego dozwo lonq prgdko Éó.

7. Radny Bogdan Bolwiúski pyta, kiedy przystqpimy do remontu szaletu miejskiego.
8. Radny Ryszard Pacanowski pyta Pana Burmistrza i czlonków Zarz4du Miejskiego,

jakie kryteria byty brane pod uwagg przy obsadzie stanowiska kierownka Zakladu
Wodoci4gów i Kanalizacji; czy byl to klucz nacisków z województwa, cry wzglgdy
merytoryczne.

9. Radny Ryszard Pacanowski p1.ta, kiedy bgdqnaprawione potg2ne dziury w ul. Dojazd.
10. Radny Ryszard Pacanowski - w zwi1zku ze stanem nawierzchni ul. 11 Listopada -

czy przetargi najtaúsze sq zawsze najlepsze? Czy w eksploatacji nie kosáujq wigcej
ni2 frma dobr4 choó dro2sza? Bardzo prosta technika latania dziur spowodowala, 2e
po dwóch miesi4cach nawierzchniE trzeba znów naprawiaó.
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1 l. Radna Elabieta WiSniewska pfra, co zamierza zrobió ZBM w sprawie narastajqcego
grzyba w mieszkaniach przy ul. B. Chrobrego 1. Sprawa ci4gnie sig trzeci rok i
interwencje mieszkariców sq lekcewaZone.

12. Radny Tomasz Baraúski wnioskuje, by Zarz4d Miejski podjql dzialania maj4ce na
celu wyegzekwowanie od wykonawcy rozliczenia budowy I etapu kanalizacji ul.
Dygasiriskiego.

13. Radny Wieslaw Sulek po ruz kolejny wnosi o modernizacjE ul. 11 Listopada pod
wiaduktem kolejowym, ze wzglpdu na zbieraj4ce sip tam kaluZe wody.

14. Radny Leszek Sulek wnosi o remont drogi w Chorzewie na odcinku 200 m,
prowadz4cej do obiektu wgdkarskiego i do lqk poloZonych nad rzek4Nid4

15. radny Leszek Sulek wnosi o dokoúczenie budowy boiska w Chorzewie.
16. Radny Leszek Sulek wnosi o zainstalowanie w Chorzewie ogólnodostgpnego aparatu

telefonicznego.
17. Wiceprzewodniczecy Rady Teofil Spk wnosi o ustalenie zarz4dcy drogi w Imielnie i

spowodowanie remontu odcinka dtugoéci okolo 2 kilometrów, poniewaZ mieszkaúcy
s4 pozbawieni dojazdu.

A d . 6 .
Nie zgloszono uwag do informacji o pracy Zarzqdu Miejskiego miEdzy sesjami.

Radna Janina Szreniawa zwrócila uwagQ na fakt, 2e na sali obrad obecna jest osoba,
która chcialaby zabraó glos w celu przedstawienia wlasnej sytuacji mieszkaniowej. W
mviqzku zpovty2szym radna prosi o udzielenie jej glosu.

Przewodnicz1ca Rady powiedziala, 2e Pani byla proszona na posiedzenie Zarz4du
Miejskiego i sprawa jest wyjaéniona, ale mo2e przedstawió jqjeszcze raz.

Pani Halina Wojtasik powiedziala, 2e znajduje siQ w bardzo trudnej sytuacji
mieszkaniowej. M42 jest pracownikiem Urzgdu Miejskiego, w tej chwili jest po operacji
usunigcia krtani i leczy sig onkologicznie. W mieszkaniu nie ma wody, co bardzo utrudnia
sprawowanie opieki nad mE2em; wodg trzebanosió z pobliskich budynków.
Pani Wojtasik bardzo prosi o pomoc w przydziale mieszkania.

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, 2e sprawa Pani Wojtasik toczy sig dosyé
dtugo. W bloku w Zagaju jest wolne mieszkanie i na wczorajszym posiedzeniu Zarz4d
Miejski podjal decyzjq o przydzieleniu tego mieszkania Pani Wojtasik, zgodnie z opini4
Komisji Budzety, Gospodarki i Mienia. Jeheli Pani Wojtasik przyjmie to mieszkanie, problem
bgdzie rorwiqzany.

Pani Wojtasik powiedziala, 2e nie przyjmie mieszkania w Zagaju, poniewa2 bez
przerry chodzi do lekarzy. MqZ.jest pod opiek4 onkologicznq. Nie moíe z Zagaja dojezdzaó,
do Kielc z chorym mgZem. Nie ma samochodu i nie ma mo2liwoSci dojazdu. Pani Wojtasik
uwal2a, 2e po 17 latach oczekiwania na mieszkanie moglaby dostaó mieszkanie w
Jgdrzejowie, a kto5 inny w Zagaju- W bloku przy ll Listopada zwolnilo sig mieszkanie -

dlaczego mnie go nie przydzielono? - pyta Pani Wojtasik.
Radny Ryszard Pacanowski powiedzial, iz wysluchaliSmy glosu jednego z

mieszkariców, którego los jest dramatyczny. Pani mieszka w Jgdrzejowie i ze wzglqdu na
sytuacjg zdrowotnq nie nale2y przydzielaó mieszkania w Zagaju. Zastanówcie sig Paristwo, co
robicie.

Przewodnicz4ca Rady poprosila o wypowiedZ w tej sprawie Naczelnika Wydziatu
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej - Pani4 Barbarp Blaszkiewicz.
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Naczelnik Barbara Blaszkiewicz powiedziala, 2e sprawa Pani Wojtasik byla
przedstawiana na posiedzeniu Komisji Bud2ety i na wczoralszym posiedzeniu Zarzrydu
Miejskiego, który podjql decyzjg zgodnq z opini4 Komisji Bud2etu. Pani Blaszkiewicz nie ma
w tej sprawie nic wiqcej do powiedzenia.

Ad.7.
Nie zgloszono uwag do informacji o realizacji uchwal podjEtych na poprzedniej sesji

w zwi4 ku zczymzostalaprzyjpta.

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej poprosila do prezydium Pana 
'lorr2.

Sajtyng. W zwiqzku z odejSciem na emeryturg w imieniu Rady Miejskiej w
zlo2yla podziqkowanie za pracQ zawodow4.
Nastppnie list gratulacyjny odczl'tal i wrgczyl Burmistrz Leszek Kapcia.

Pan Kazimierz Sajtyna podzipkowal wszystkim za wspótpracg, a
Burmistrzowi Wozniakowi.

Ad. 8.
Rada Miejska w Jpdrzejowie jednogloSnie powziqla Uchwalg Nr XLM402|02

w sprawie przyjgcia rezygnacji z czlonkostwa w Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej
w JEdrzejowie.
AJchwala Nr XLIV/402102 w zalqczeniu do protokoh¡/.

Ad .9 .
Radny Czeslaw Blicharski uwaza,2e Radna Barbara Trzeszkowska Dzwonek dobrze

prowadzila KomisjE Oéwiaty, Kultury i Sportu i funkcja Przewodnicz4cego tej komisji nie
bgdzie kolidowala z funkcj4 czlonkaZarzqdu Miejskiego.

Radny Ryszard Pacanowski zapytal, czy sq jakieÉ uwarunkowania prawne
przeszkadzajqce w sprawowaniu obu funkcji.

Radca Prawny UrzEdu Miejskiego Pani Danuta Kiwiorska powiedziala, 2e pod
wzglEdem prawnym nie ma przeszkód, ale w tej sprawie powinna wypowiedzieó sig
zainteresowana.

Radna Janina Szreniawa popiera wniosek swoich przedmówców; uwaZa, 2e Pani
Dzwonek powinna nadal petnió funkcjE Przewodnicz4cego Komisji.

Radna Barbara Trzeszkowska Dzwonek powiedziala, 2e jeheli radca nie widzi
sprzecznoSci - wycofuje swoj4 rezygnacje, poniewa2 funkcja Przewodnicz4cej Komisji
O5wiaty je st satysfakcjo nuj 4ca.

W zwi4zku z wycofaniem rezygnacji przez radn4 Dzwoneko Rada Miejska nie glosowala
punktów 9 i 10.

Ad .  11 .
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie powzipla Uchwalq Nr XLM403/02

w sprawie zmiany Statutu Plywalni Miejskiej w JEdrzejowie.
AJchwala Nr XLIV/403102 w zal4czeniu do protokoh"r/.

Ad.12.

Kazimierua
JEdrzejowie

szczególnie
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Rada Miejska w Jpdrzejowie jednogloénie powziEla Uchwalg Nr XLlVl404/02

w sprawie wyraZenia zgody na nieodplatne przejgcie przez Gminp Jgdrzejów mienia
wchodzqcego w sklad JEdrzejowskiej Kolei Dojazdowej.
AJchwala Nr XLIV/404102 w zalqczeniu do protokoh/.

Radny Ryszard Pacanowski uwaha,2e jest to niuans w zapisie: ,,deklaracja woli"-
prosi o okreslenie, co bgdzie dalej. Pan radny Bolwiúski mówil o szalecie. Kolejka to przede

wszystkim cel turystyczny. Mamy koniec marca, pocz4tek kwietnia. Zamówieh na wycieczki
jest sporo. Na przejgcie potrzebny jest czas. Jak wyglqda sytuacja pod wzglgdem
or ganuacyjnym ze strony województwa.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e czas nagli, bo kolejka musi ruszyó, dlatego, 2e
takie jest zapotrzebowanie. Du2o dobrej woli ze strony wojewody i zaangahowanie Urzpdu
Marszalkowskiego spowodowalo, 2e na ostatnim spotkaniu, jakie sig odbylo we wtorek w
rJrzpdzie Marszalkowskim, wszystkie samorzqdy podtrzymaly deklaracje ujgte w biznes
planie i porozumieniu zawartym w ubiegtym roku. Równie? i my jako miasto z uwagi na to,
2e w ubieglym roku podjgliémy wolp przystqpienia do spólki musimy wywi4zaó sig ze
zobowi4zari ujgtych w biznes planie - jezeli ta spólka ma funkcjonowaó. Na 4 kwietnia
jesteémy umówieni w celu u5ciSlenia umowy spólki i przygotowania do podpisania aktu
notarialnego. Podpisanie umowy spólki zaplanowane jest na dzieh 6 maja. Aby to podpisaó
niezbgdna jest uchwala równieZ naszej Rady Miejskiej, aby bylo pokrycie w bud2ecie roku
bie24cego.
Aby rozpoczqé przewozy turystyczne 75 kwietnia jutdy próbne zostaly przeprowadzone, dwa
zespoly zakoiczyly prace dotyczqce wykazu przejmowanego majqtku. Na spotkanie w dniu 4
kwietnia zostal zaproszony Dyrektor PKP Rajchel, od kfórego bEdziemy oczekiwali pewnych
zobowiqzaú, które umoZliwi4 nam terminowe uruchomienie kolejki. PoniewaZ na razie nie
bEdzie spólki jako takiej w zwi4Tku z tym na razie bEdzie mogla funkcjonowaé na zasadzie
stowarzyszenia, które bqdzie moglo prowadzió tqdzialalnoSó. Na spotkaniu w dniu 4 kwietnia
wspólnie z Paniq Radc4 Prawnym znajdziemy formE, w jakiej bgdziemy mogli u2yczyó
majqtku stowarzyszeniu, aby moglo funkcjonowaó. Byó mohe zlecimy wykonywanie uslug
turystycznych na ten okres. Zostanie kwestia finansowania tego krótkiego l-miesiqcznego
okresu i zatrudnienia przynajrnniej I osoby, która skupialaby informacje niezbpdne do
umówienia siq na okreélone terminy. Je2eli bgdzie takapotrzeba - myólE, 2e Dy'rektor Rajchel
pozwoli dochody osi4gane w tej chwiliprzez PKP, np. ztyilúu dzieríawy, przekazaó na konto
spólki. Spotkanie w dniu 4 kwietnia pozwoli zorganizowac wszystko na ten okres
przejóciowy, dopóki nie zostanie zawiryana spólka. Na bieZ4co bEdg Paústwa informowal o
sytuacji. Pragnq poinformowaó, 2e Zaden samorz4d nie wycofal siE z deklarowanych
wysokoéci udzialów.

Ad.  13.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie powziEla Uchwalp Nr XLIyl405/02

w sprawie przeznaczenia do sprzeduiry w drodze kzprzetargowej nieruchomoéci komunalnej.
AJchwala Nr XLIV/405102 w zalqczeniu do protokoh/.

Ad. 14.
Rada Miejska w JEdrzejowie jednogloinie powzigla Uchwalg Nr XLIV/406/02

w sprawie przeznaczenia do sprzeda|y w drodze przetargu nieruchomoSci komunalnej,
poloZonej we wsi Chorzewa.
AJchwala Nr XLIV/406102 w zal4czeniu do protokoh¡/.



O godzinie 9 50 Przewodnicz4ca Rady Miejskiej oglosila 20 minut przerw.
Po wznowieniu obrad Przewodnicz4ca Rady udzielila glosu Poslowi na Sejm RP
Miroslawowi Pawlakowi.

Posel Miroslaw Pawlak powiedzial, 2e dawno nie widzieliémy sig, a to wynika st4d, 2e
wtedy, kiedy toczq sig obrady sesji Rady Miejskiej wypadaj4 równieZ sesje sejmowe albo
praca w Parlamencie. W wielkim tygodniu nie ma obrad Sejmu i dzisiejszy dzien pozrvala na
obecnoSó na sesji RM. Skladam Paústwu najlepsze íyczenia éwi4teczne; Lyczg zdrowych,
radosnych, milych, rodzinnych Swiqt. Z Wielkanocqlqczy siq pojgcie wiara, nadzieja. Zyczg
umocnienia wiary, umocnienia nadziei, wzajemnej miloSci. Wiary i nadziei Zyczg równieZ w
dzialaniu samorzqdovvym i nadziei, 2e przyjdq lepsze czasy. Nie jest takie istotne ilu
bgdziemy wybieraé radnych i jak siQ majq odbyó wybory wójtów, burmistrzów i
prezydentów, czry bezpoÉrednio czy inaczej, istotne jest to, jakie sptynq finanse w postaci
subwencji i jaka bgdzie ustawa o finansowaniu gmin. Jeleli nie bgdzie wsparcia to w
samorzqdach bEdzie klopot. Konczy sip trzecia kadencja i sprawy na terenie kazdej gminy s4
porz4dkowane.
Jeszcze raz 2yczg Wam wszystkiego najlepszego, Waszym rodzinorry Waszym Érodowiskom,
Waszemu elektoratowi. Zyczenia kierujg równieZ do Zarzqdu pod przewodnictwem Panów
Burmistrzów, aby wykonywali uchwaly Rady tak, by nie bylo klopotów.

Przewodnicz4ca Rady - Teresa Szwach podzigkowala Poslowi Pawlakowi za Zyczenia
i równiez przekazalaZyczenia zdrowych, pogodnych Swi4t.

Ad.  15.

Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecno5ci 26 radnycU jednogloÉnie powzigla
UchwalE Nr XLIVi407/02 w sprawie odstqpienia od sporz4dzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego na dzialce o nr ewid. gruntu 220 poloíonej w miejscowoéci
Wolica.
fuchwala Nr XLIV/407102 w zal4czeniu do protokoh/.

Ad. 16.

Przy omawianiu projektu uchwaly w sprawie miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego terenu pomigdzy ul. Przemyslow4 ul. Slowianska i ul. Dygasiúskiego na
obszarze miasta Jgdrzejów, stosownie do art. 18 ust. 2 pkt l1 ustawy z dniaT lipca 1994 roku
o zagospodarowaniu przestrzennym (tekst jednolity: Dz. U. z 1999 r Nr 15 poz. 139 z
póiniejszymi zmianami),zostaly przedstawione wyniki badaú spójnoSci projektu uchwatry z
polityk4 przestrzenn4 okreSlon4 w studium uwarunkowaú i kierunków zagospodarowania
przestrzennego miasta i gminy Jgdrzejów.
Naczelnik Dariusz Treliúski poinformowal, 2e przed zatwierdzeniem tego planu wptynql
indywidualny wniosek, co do rorwiqzaf' w tym planie. Wniosek ten dotyczyl wprowadzenia
dodatkowej drogi dojazdowej w projekcie przedstawionym wcze5niej wlaScicielom
nieruchomoSci na etapie wylo2enia do publicznego wgl4du. TQ sprawQ na posiedzeniach
Komisji przedstawialem w kontekécie tego, rZ jezeli Rada uzn4 2e wniosek jest zasadny i
wymaga podjgcia okreólonych czynnoSci, to tego planu miejscowego nie uchwal4. Pewne
czynnoSci trzeba loEdzie ponowió, poczqwszy od wyloZenia planu do wgl4du. Chcialbym
podkreÉlió, 2e wplynglo pismo od wlaSciciela nieruchomoSci, pfzez któr4 mialaby przebiegaó
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ta dodatkowa droga, w którym wyra2a on sprzeciw. Jest prawdopodobieristwo, 2e przy
podejmowaniu czynnoSci formalnych w tej sprawie, bytyby sprzeciwy.
Sprawy te omawialem dokladnie na posiedzeniach Komisji. Nie chcialbym zajmowaó duZo
czasu, wipc proszg o pytania.

Radny Ryszard Pacanowski zauwa?yl, 2e w poprzedniej wersji nie zgadzali sig
Paástwo Pelkowie. W tej chwili nie zgadza sig s4siad. Jaki bpdzie dalszy tok tej sprawy? Czy
przez nasze glosowanie bgdzie do koúca zamknigta?

Naczelnik Treliúski wyjaSnil, 2e protest wlaScicieli nieruchomoSci dotyczyl projektu
plany miejscowego, który byl wyloZony do publicznego wglqdu. Macie Paústwo w
materialach mapkg przedstawiajqc4zagadnienia zwiqzane z zagospodarowaniem tego terenu.
Droga oznaczona symbolem KL-1 jest to podstawowa droga na tym terenie. Rada Miejska w
dniu 6 wrzeSnia ubieglego roku rozpatry,vala zarzuf wlaScicieli nieruchomo5ci, co do tej
drogi. Rada uznala, 2e zarzut nie jest zasadny i w formie uchwaly zarzut zostal odrzucony.
Tym samym Rada uznala, iz nie zostal naruszony interes faklyczny lub prawny wlaicicieli
tych dzialek. Po podjgciu tej uchwaly o odrzuceniu zarzutów przyslugiwalo wniesienie skargi
do Naczelnego Sqdu Administracyjnego na uchwalq odnoSnie odrzucenia zarzutu. W ci4gu 30
dni nie wptyngla skarga do NSA. Tym samym zostala otwarta droga do zatwierdzenia planu;
wczeSniej byl rozpatrywany projekt planu i w tym czasie wptynet wniosek wlaÉcicieli
nieruchomoSci, którzy wcze5niej ztoLyli zarzut, dotyczqcy pewnych nowych elementów. Z
wniosku wynika, 2e wlaSciciele wnosz4 o wprowadzenie do -planu dodatkowej drogi. Jest to
drog4 która ma przebiegaó przez prywatna nieruchomo5ó. JeZeli Rada stwierdzi, 2e taki
wniosek zasfuguje na uznanie tym samym nie zostanie podjgta uchwala w sprawie planu
miejscowego na tym terenie i Zarzqd bgdzie prowadzil dalsze czynnoéci w postaci: czESó
projektu planu miejscowego bgdzie wyloZona do publicznego wgl4du i wszystkim
zainteresowanym osobom w obrEbie tych zmian, po okresie wyloZenia wynoszecym 2l dni
przysfugiwaloby w ci4gu 14 dni prawo wnoszenia zanutów. W tej sprawie, do Urzgdu
Miejskiego wptynElo pismo wla5ciciela dzialki, przez któr4 mialaby przebiegaó projektowana
dodatkowa droga: wlaÉciciel dzialki nie wyraZa na to zgody. Jest duZe prawdopodobieústwo,
2e na etapie ewentualnego wyloZenia planu do publicznego wglqdu wplynqlby zarzut tego
wlaÉciciela i powstalby problem dotyczqcy rozpatrzenia tego zarzutu: czy nairvsza interes
prawny wlaSciciela nieruchomoíci, czy nie. Tak4 ewentualnq sytuacjg trzeba braó pod uwagQ.
OdnoSnie skutków negatywnych - w materialach macie Paústwo stosown4 mapkg, na której
jest pokazana dzialka wnoszqcych ten protest. Potencjalnie istnieje moZliwoóó dokonania
podziatu tej nieruchomoéci i wniosek ten podyktowany jest moZliwoSciq skomunikowania
pólnocnej czgSci podzielonej dzialki. WlaSciciele moge sobie podzielió tE dzialkg na dwie i
poludniowa czqíé bgdzie obslugiwana komunikacyjnieprzez drogg KL-I, natomiast pólnocna
czEéó dzialki bylaby ewentualnie obstugiwana przez tak4 wlaSnie drogE. W uchwale
dotycz4cej oddalenia zarzutu wykazano, 2e pomimo braku tej drogi dodatkowej istnieje
mo2liwoSó podzialu tej nieruchomoSci, gdzie póhrocna czgsó moglaby byó obstugiwana
komunikacyjnie przez ustanowienie tzw. sluzebnoSci. Dzialka ta ma szeroko5ó okolo 20
metrów, tym samym ustanowienie sluzebnoSci (szerokoÉci 3 m) daje mozliwo5ó
inwestowaniazarówno w póhrocnej jak i w poludniowej czgSci dzialki.

Wlaicicielka przedmiotowej dzialki - Pani Pelka powiedziala, 2e jest zaskoczona i
zmartwiona, u nie ma moZliwoSci pol4czenia dzialki z drog4 KL-3. % dzialki zostala
zabranra, dzialka jest mieksztalcona. Nie mo2na bylo poprowadzió drogi trochq nizej, bo
znieksztalciloby to dziatkg s4siada. Nikt nas nie pytal, czy wyruZamy na to zgodg. My
potrzebujemy tylko drogE szerokoSci 3m i nikt nie chce nam pomóc. Sprawa trwa juZ rok.
Tracimy równieZ na tyn¡ ze kolektor przy ul. Dygasiúskiego oddalony jest o 40 metrów. 0
UwuZanr 2e drogi powinny byé budowane dla dobra mieszkaúców, a nie odwrotnie. Mamy
dwóch synów; jak * przyszloSci sprawiedliwie podzielió dzialkg migdzy nich?
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Wiceprzewodnicz4cy rady Teofil Sgk nie rozumie, dlaczego robi sig takie utrudnienia.
Mieszkaúcy dali swoj4 dzialkg pod budowE drogi i nie chce im siE pomóc - to jest karygodne.
Nale2y siE dogadaó; mohe bEd4 chcieli wykupió te 3 metry na drogE.

Radny Tomasz Baraúski wyjaSnil, ze nikt nikomu nie daje drogi. Plan uchwala Rada
Miejska, nikt nie pyta nikogo o przebieg drogi. Cala droga KD-3 le2y wzdlu2 posesji Pana

Nawrota. Wskazany jest podzial dzialki, ale nie musi byó podzielona'
Radna Marianna Swieca zv¡rócila uwagg na fakt, ire drogi KD-3 i KL-1 s4 wydzielone

z gruntu Pana Nawrota, przez co stracil on znacznie wigcej niz'/t dziaLki. Czy ktoÉ pytal go

czy siE zgadza?
Naczelnik Treliúski wyjaÉnil, 2e terenu pod drogq nie oddaje sig: miasto musi te tereny

wykupió. Na etapie wyloZenia projektu planu do publicznego wglqdu, wszyscy wlaSciciele
nieruchomoSci zostali zawiadomieni. Wptyngly dwa zarntty, które byty rozpatrywane na sesji
w dniu 6 wrze5nia 2001 roku.

Radna Marianna Swieca powiedziala, 2e o ile dobrze pamiqta, to Paústwo Pelkowie
wnieSli zarzut do koúcówki drogi KL-I. W tej chwili powstal nowy problem.

Naczelnik Treliúski poinformowal, 2e wczeSniej mówil do Pani Pelkowej, iz
najpro stszy m r ozwiqzaniem bgdzie do gadaé sig z wla5c icielem.

Radny Tomasz Baraúski zapyla[ czy Paústwo Pelkowie wnosili zarzuty do przebiegu
tej drogi.

Naczelnik Treliúski odpowiedzia\, i2 zarzut byl sformulowany tak, u kwestionuj4
przebieg drogi KL-I. Dzialka Paústwa Pelków moíe byó podzielona, a obstuga
komunikacyjna moZe byó na zasadzie ustanowienia slu2ebnoSci.

Przewodniczqca Rady zwrócila uwagg, 2e w materialach nie ma przedmiotowej
uchwaly. Czy PanNaczelnik przygotowal tg uchwalE?

Naczelnik Treliúski wyjaSnil, 2e uchwala sklada siE z I I stron. Po uzgodnieniu z
Burmistrzem nie zostala przekazana ze wzglqdu na obszerno5ó, natomiast byla dokladnie
omawiana na komisjach.

Przewodnicz4ca Rady zapytala, czy radni zapoznali sip dokladnie z treSci4 omawianej
uchwaly i czy sqprzygotowani do glosowania.

Radna Ewa Ptasznik powiedziala, 2e na komisjach rozpatrywany byl przypadek, a nie
treéó uchwaty. W rwiqzku ztym radna sklada wniosek o przesunigcie terminu rozpatrywania
uchwaly.

Radna Elabieta WiSniewska przychyla sig do wniosku Pani Ptasznik. Na komisjach
omawiany byl przypadek; jeSli mamy glosowaó na uchwalE, to powinniSmy sig z t4 uchwalE
zapoznaé, bo nie do koúca wiemy, co w tej uchwale jest.

Radna Lidia Osiúska uwaZa, 2e na posiedzeniach komisji radni maj4 obowi4zek
zapoznaé siE z treSciq projektów uchwal. Na posiedzeniach komisji Naczelnik Treliúski
przedstawil projekt uchwaly - mieliémy wipc mo2liwoSó zapoznania sig, wigc obecna
sltuacja to jakieÉ nieporozumienie. Radna proponuje, aby Naczelnik Treliúski odczylal
projekt uchwaly i problem bgdzie rorwi4zany.

Radna Ewa Ptasznik prosi o glosowanie zloíonego przez ni4wniosku.
Radny Tomasz Baranski znvraca uwagQ na fakt, 2e w przypadku uwzglgdnienia

wniosku Paústwa Pelków wracamy z planem do punktu wyjécia. Mo2na przypvszczaó,2e w
przypadku zmian w projekcie planu, Pan Nawrot bgdzie wnosil zarzuty i opracowywanie
planu od nowa nie dotrze nawet do obecnego etapu.

Radny Ryszard Pacanowski powiedzial, 2e kuzdy z radnych wysluchal glosów za i
przeciw. Wczeéniej wnosila zarzut jedna strona, teraz druga. WczeSniej zarzutt nie
uwzglgdniliSmy - Paústwo odst4pili od sprawy. Praktycznie w tym momencie nikt nie @dzie
usatysfakcjonowany i ka:zda nasza decyzja bpdzie L,rzywdzlla któr4é ze stron. Na dzieú
dzisiejszy sytuacja wygl4da tak, 2e - co widaó po wypowiedzi radnego Baraúskiego -
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preferujemy jedn4 ze stron konfliktu, natomiast nie uwzglEdniamy sprawy Panstwa Pelków.
Dla mnie jest to dziwne i skomplikowane i uwa?any 2e wniosek radnej Ptasznik jest zasadny.

Radny Tomasz Baraúski powiedzial, zwracajqc siE do radnego Pacanowskiego, aby
nie interpretowaó stanowiska radnych. Nie preferujE zadnej ze stron, ale jeZeli jednemu

wlaScicielowi zabrano pod drogg 50% i z tego tytulu nie wnosi zatzutu, a drugiemu zabrano
20% i wnosi zarzttt, rm'le|y byó obiektywnymi.

Rada Miejska Glosowala wniosek radnej Ewy Ptasznik, aby odlo|yé, glosowanie nad
t4 uchwal4 do nastppnej sesj i. Wyniki glo sowania wygl4daly nastqpuj 4co :

Z a - 7
Przeciw - 1 4
Wstrzymalo siE - 4

Wniosek nie zostal przyjety.

Rada Miejska w JEdrzejowie lprzy obecnoSci na sali obrad 26 radnycU powzigla
Uchwalq Nr XLIV/408102 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
terenu pomigdzy ul. Przemyslow4 ul. Slowiaúsk4 i ul. Dygasiúskiego na obszarze miasta
Jgdrzejów, nastgpuj4ca ilo Sci4 glosów:

- 1 7
Przeciw - 5
Wstrzymalo siE - 3

AJchwala Nr XLIV/408102 w zalqczeniu do protokoh¡/.

Ad. 16 A.
Radny Ryszard Pacanowski powiedzial, 2e budowa obwodnicy poprawi uci4Zliwe

dotychczas 2ycie mieszkanców centralnych punktów miasta. Jest równieZ wielk4 szansq -

antidotum na bezrobocie w naszej gminie. W tym wypadku konflikty jednostek nie mog4
przeszkadzaó w tym, aby wielu ludzi otrrymalo pracg.

Rada Miejska w JEdrzejowie lprzy obecnoSci 26 radnych/, jednogloSnie powzigla
Uchwalq Nr XLIV/409102: Stanowisko Rady Miejskiej w Jpdrzejowie, w sprawie budowy
wschodniej obwodnicy miasta Jgdrzejowa.

Ad.  17.

Radna Janina Szreniqwa wnosi o zmianq Uchwaly Nr 195/2001 z dnia 6 czerwca 2001 roku, poniewai
uchwala ta jest podjqta wbrew Konstytucji. Uclwala ta dotyczy wykazu loknli mieszknlnych nie
przen aczonych do wykupu, w budynkach stanowiqcych wlasnoóó gmtny.

Burmistrz Leszek Kapcia prosi o sprecyzowanie wniosku. Uchwala nie jest niezgodna
z Konstytucjq. W miarg posiadanej wiedzy i mo2liwoSci w danym momencie byla podjgta
taka uchwala. Jehelijest wola radnych, aby zmienió tg uchwalg, to proszQ o sprecyzowanie i
przyst4¡limy do opracowywania zmian w uchwale.
Na pytanie Przewodniczqcej, czy radna Szreniawa v,ryruZa zgodE, aby odpowiedí otrzymala
na piimie, radna odpowiedziala twierdzqco.

Radna Janina Szreniawa pyts, czy na dzieú dzisiejszy rozliczony jest basen i oczyszczalnis icieków.
Naczelnik Wolski odpowiedzial, 2e obie inwestycje, zarówno ocryszczalnia, jak i

basen sq rozliczone pod wzglEdem finansowym. Pewne rzeczy na basenie nie zostaly
wykonane przez inwestora zastgpczego. Inwestor nie odpowiada na monity. Zarzqd Miejski

Za
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zastanawial siE nad rorwiqzaniem tego problemu i podejmie decyzjg po otrzymaniu opinii
prawnej w tej sprawie.

Radca Prawny Pani Danuta Kiwiorska powiedziala,2e opinig w tej sprawie przekazala
rok temu.

Radna Janina Szreniawa pyta Paniq Naczelnik Meresiúsk4 na jak4sumq byl wyceniony Relaks, kiedy

Wceny dokonal Pan Abramowicz.
Naczelnik Leokadia Meresiúska odpowiedziala,2e w 1999 roku wyceniony byt na 150

124 zl. Je5li weámiemy szacunek Pana Abramowicza i obecny, to ró2nica migdzy kwot4 na
fakturach i róimicqwynosi 7 500 zl. Szacunek Pana Abramowicza dotyczyl calej dzialki z
kortami i obni2eniem terenu. Jeleli wziqó pod uwagg szacunek Pana Abramowicza i
poniesione naklady, to Paústwo WiSniewscy powinni doplació I93 38621, a maj4 doptació 200
88721.

Radna Ewa Ptasznik zapytala, czy w czasie dzieúawy wiadomo bylo, jaka czqéó
dziatki jest dzier?awiona i jak wyglqda szacunek. Nie wyobraZam sobie, Zeby wlaiciciel daj4c
coé w dzier?awg nie oszacowal tego na dzieizawarcia umowy dzieúawy.

Naczelnik Meresióska odpowiedziata,2e Pan Abramowicz szacowal prawie 80 arów i
to jest szacunek 166 080 zl, a obcny szacunek dotyczy tylko tego, co ma byó sprzedane, czyli
8 arów.

Radna Ewa Raszntk zapytala, za co placil dzierhawca; jaki byl zapis w umowie.
Naczelnik Meresiúska odpowiedziaLa,2e placil za dzier2awg calej nieruchomo3ci.
Radna Janina Szreniawa zap¡/tala, czy korty s4 do sprzedazy.
Naczelnik Meresiúska odpowiedziala przecz4co.

Radna Janina Szreniawa pyta Pana Burmistrza czy przygotowuje osoby kwalifikujqce siq, do odejicia
na emeryturq, poniewa2 jest bardzo du2o mlodych ludzi, hórzy nie majqpracy.

Burmistrz Kapcia powiedzial, 2e trudno u2eby to on przygotowlwal osoby do
przejícia na emery.turE. Przejécie na emeryturp jest prawem kazdego pracownika - moZe udaó
siE na emeryturq. Nie jest to sprawa, w której mogQ cokolwiek przygotowywaó.
Proszg wskazaó konkretne osoby, które powinny odejSó, wtedy odpowiemy na piSmie.

Radna Janina Szreniawa pyta, dlaczego w Rynku tak póáno zaczyna siq Swieció iwiatlo, n¡,laszcza
tam, gdzie placi za to województwo.

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, ze poniewaZ dniaprzybywa, w ci4gu tygodnia
sprawa sama siE rozwiqle. Zanim zainterweniujemy i otrzymamy odpowiedí, trzeba bgdzie
przesuwaó zegary, bo w tej chwili trzebaje regulowaó, co dwa tygodnie.

Radna Lidia Osiriska wnosi o zainstalowanie progów zwalniajqcych na ul. Slowiaúskiej, a jeZeli

fundusze na to nie pozwolq lo o ustawienie znaku ograniczajqcego donvolonq prqdkoíé.
Burmistrz Kapcia odpowiedzial, 2e na progi zwalniajqce byly w budZecie

przewidziane Srodki, które ju2 zostaly wykorzystane. W zwiazku z powy2szym zostan4
ustawione znaki ograniczenia prgdkoSci.

Radny Bogdan Bolwiúski pyta, kiedy przystqpimy do remontu szaletu miejskiego.
Naczelnik Wolski odpowiedzial,2e w kwietniu oglosi przetarg na wykonanie remontu.

Radny Ryszard Pacanowski pyta Pana Burmistrza i czlonków Zarzqdu Miejskiego, jakie kryteria byly
brane pod uwagQ przy obsadzie stanowiska kierownika ZaWadu Wodociqgów i Kanalizacji; czy byl to
klucz nacisków z województwa, czy wzglqdy merytoryczne.

Burmistrz Leszek Kapcia wyjaénil, 2e konkurs na stanowisko kierownika ZW|K
ogloszono wczeSniej, w ogloszeniu byty podane warunki, jakie powinni spelniaó kandydaci;
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zglosilo sip 8 kandydatów, do konkursu przyst4trlilo 7. Po rozrnowach z kandydatami w
wyniku glosowania Zarzqd Miejski wybral Pana Zbigniewa Lato. Jeheli chodzi o inne
kr¡eria, nie wiem, co móglbym dodaó.

Radny Ryszard Pacanowski wyjaSnil, 2e odpowiedZ burmistrza nie satysfakcjonuje go,
poniewa2 przy kuZdym konkursie, czy przetargt Zarz4d Miejski jest obserwowany i oceniany
przez spoleczeústwo. Niestety w tym konkursie w odczuciu spoleczeústwa i moim wchodzil
w grg nacisk wojewódzki, polityczny. Dlatego zadalem to pytanie. Startowalo w konkursie
wielu ludzi mlodych, fachowców, równieZ takich, którzy pracuj4 na terenie tej placówki,
znajq, sig na tym. Kiedy byliÉmy w tym zakladzie z Komisjq Zdrowia, otrzymaliSmy
szczególowe informacje na temat funkcjonowania zakladu. Woda jest dzialem strategicznym;
byl to jeden zwu2niejszych konkursów - dlatego pytalem. To pytanie nie tylko do burmistrza
i zastgpcy, ale do wszystkich czlonków Zarzqdu Miejskiego. Ja wienl 2e burmistrz, jako
Przewodnicz1cy Zarz4du Miejskiego posiada glos decydujqcy, ale w tym konkursie odczucie
spoleczeústwa jest bardzo zle, równieZ w kontekScie progu wiekowego.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e nie ograniczano wieku, bo to jest

deprymuj4ce. Z jednej strony walczymy o pewne doSwiadczenie, wigc z drugiej strony trudno
ograriczaé granicE wieku. Ku2dy czlowiek jest ró2nie postrzegany w spoleczeústwie. Kahdy z
nas ma ludzi,którzy go popieraj4 i takich, którzy patrz4na niego krytycznie. Wydaje mi siE,
2e skoro ten czlowiek wygral konkurs nale?y daó mu szansQ v,rykazania sig, a my, jako Zarz4d
i jako radni mamy mo2liwo5ó przyjrzenia sig pracy i ewentualnej weryfikacji. W kazdym
momencie mamy moZliwo5ó dokonania oceny dzialalnoíci. Kuzdy z nas ma wizjg wyglqdu i
dzialalnoéci tego zakladu. Pan Lato przedstawil sprawy w sposób odpowiadajqcy czEÉci
Zarz4du. Tak sig zloZylo,2e ja musialem podj4ó decyzjg;' na ile sluszn4 - czas pokaZe. Byó
moZe wybraliSmy bardzo dobrego czlowieka do prowadzeniatego zakladu.

Radny Wieslaw Sulek zacytowal artykul z,,Gazety Jgdrzejowskiej" dotycz4cy wyboru
kierownika ZWiK.

Burmistrz Leszek Kapcia uwaia, 2e jest prawem ,,Gazety Jgdrzejowskiej", aby
dokonywala oceny tego, co dzieje siq na terenie miasta i gminy. Burmistrz uwaáu 2e
naturalnym zachowaniem kazdego przelolonego jest to, 2e jezeli stawia siE kogoS na
zakladzie, zwtÍaca sip do przedstawicieli tego zakladu o wspólpracQ i wprowadzenie. Nie
wyobra2am sobie, Zeby bylo inaczej. Myélg, 2e pracownicy i dyrekcja powinni
wspólpracowaé ze sobq a nie m¡alczaó siE nawzajem, bo to nie wyjdzie na dobre ani
zakladowi. ani nam. ani mieszkaúcom.

Radny Ryszard Pocanowski pyta, kiedy bqdqnaprawione potezne dziuryw ul. Dojazd.
Radny Ryszard Pacanowski - w zwiqzku ze stqnem nawierzchni ul. I I Listopada - czy przetargi
najtaítsze sqzcrwsze najlepsze? Czy w eksploatacji nie kosztujqwiqcej ni/firma dobra, choó droisza?
Bardzo prosta technika latania dziur spowodowala, 2e po dwóch miesiqcach nawierzchniq trzeba
znów naprawiaó-

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial,2eju2 wczeSniej bylo zlecone latanie dziur po
zimie. W tym tygodniu prace zostaly rozpoczgte; myélE, 2e ul. Dojazd jest ju2 nobiona. Je2eli
chodzi o ul. 1l Listopada, zwrócimy sig do GDDP. Jutro bgdE mial okazjE widzieó siq z
Dyrektorem GDDP u Pana Wojewody i nie omieszkam wspomnieó o tej bol4czce i uzyskaé
propo rycj e r omviqzania problemu.

Radna El2bieta lTiiniewskn pyta, co zamierza zrobió ZBM w sprawie narastajqcego grzyba w
mieszkaniach prty ul. B. Chrobrego l. Sprawa ciqgnie siq trzeci rok i interwencje mieszkaúców sq
lekcewa2one.

Kierownik ZBM - Pan Zbigniew Chyla odpowiedzial, 2e interwencje mieszkariców
nie s4 lekcewa2one. Problem zaczS sig po wyburzeniu komina. Na ll7 mieszkaú w tym
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bloku 40 jest wykupionych. W kwietniu bqd4 zebrania wspólnot, przedstawimy kosztorys,
jeSli bpdzie zgodaczlonków wspólnoty, przystqpimy do realizacji.

Radna Wiéniewska powiedziala,2e taka odpowied? jqsatysfakcjonuje, jednak prosi o
odpowiedZ na piSmie i oczekuje zaproszeniarnzebranie wspólnoty.

Radny Tomasz Baraliski wnioskuje, by Zarzqd Miejski podjql dzialania maiqce na celu

wyegzehoowanie od wykonawcy rozliczenia budotty I etapu kanalizacji ul. Dygasiúskiego.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e inwestycja jest realizowana przez lokalnego

przedsigbiorcg. Ostatecmy termin realizacji wyznaczony jest na 30 kwietnia. JeZeli nie

wywi4Te sig w terminie, na jego koszt wynajmiemy inn4 firmE, która tq inwestycjg dokoúczy.

Radny lY'íeslsw Sulek po raz kolejny wnosi o modernizacjq ul. I I Listopada pod wiaduhem

kolejovvym, ze wzglqdu na zbierajqce siq tam knlu2e wody.

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, 2e mwóci sig w tej sprawie do GDDP o

r o rwiqzanie tego problemu.

Radny Leszek Sulek wnosi o remonl drogi w Chorzewie na odcinku 200 m, prowadzqcej do obieUu
wqdkarskiego i do lqk polo2onych nad rzekq Nidq.
Radny Leszek Sulek wnosi o dokoúczenie budowy boiska w Chorzewie.
Radny Leszek Sulek wnosi o zainstalowanie w Chorzewie ogólnodostQpnego aparatu telefonicznego.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e poniewa?budíetjest juZ uchwalony, Radny

Leszek Sulek zostanie zaproszony na posiedzenie Zarzqdu Miejskiego i poszukamy

romitqzan.

Ad.  18.
Starosta Jgdrzejowski Pan Tadeusz Swierczyúski w imieniu Zarz4du Powiatu i Rady

Powiatu zlo|yl Zyczenia Swiqteczne; Swigta Wielkanocne to Swigta radosne, ale równieZ
pelne refleksji, zadumy, Swigta, które l4cze siQ z tradycjar. W okresie wielkanocnym
organizuje sig konkursy na najpigkniejszq palmg, pisankg. W czasie Swi4t wszyscy doznajemy
radosnej chwili, jak4 jest slynny dyngus.
Pozwólcie Paóstwo, 2e wszystkim radnym, zaproszonym go5ciom i wszystkim tu obecnym
zloap tnjlepsze 2yczenia zdrowych, spokojnych, radosnych Swi4t, pelnych refleksji i zadumy.

Przewodniczqca Rady Miejskiej podzigkowala za ?yczenia i w imieniu Rady Miejskiej
zlo|yla serdeczne tyczenia Swi4teczne dla calej Rady Powiatu.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Teofil SEk wnosi o ustalenie zarz4dcy drogi w Imielnie i
spowodowanie remontu odcinka dlugoSci okolo 2 kilometrów, poniewa2 mieszkaúcy sq
pozbawieni dojazdu.

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, 2e mwóci siq do wójta Imielna, zostanie
ustalony zav4dca drogi i sprawg postara sig zalatwió.

Pan Marek Perzyúski w imieniu Komitetu Okrggowego PPS odczylati zloiry\ na rQce
Przewodnicz4cej Rady pismo w sprawie umorzenia zalegloSci z tytu\u oplat czynszowych.
Ww pismo w zalqczeniu do protokolu.

Pan Stanislaw Galczewski w imieniu emerytów i rencistów zwrócil siE do Pani
Przewodniczqcej Teresy Szwach z proÉb4 aby przekazala swojej synowej podzigkowania za
otwarcie Niepublicznego Zakladu Opieki Zdrowotnej Is-Med. Takaprzychodnia bylabardzo
potrzebna w tym rejonie. Pacjenci s4 bardzo zadowoleni.
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Przewodnicz4ca Rady Teresa Szwach podzigkowala za te slowa; powiedziala, 2e iest
bardzo zaskoczona, bo dotychczas synowa miala tylko klopoty z tego powodu. Dzigkuje za

spostrzezenie, Le to dla mieszkaúców JEdrzejowa jest sprawq wuhnqu 2e dostEpnoSó i jakoSó

uslug medycznych siq zwigkszyla.
Burmistrz Leszek Kapcia odczytal podzigkowanie

zakofrczyla wizytE w naszym mieécie. Burmistrz ptzekazal
j gdrzejowskich przedsiqbiorców, parafi i rzymskokatolickich
ZyczyN wszystkiego najlepszego i spokojnych Swiqt.

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej zlo?yla wszystkim zebranym íyczenia SwiQteczne

zapro sila zebranyc h na oko lic zno ic iowy po czgstunek.

Ad. 19.
Ze wzglgdu na wyczerpanie porz4dku obrad Przewodniczqca Rady Miejskiej Teresa

Szwacll o godzinie 1150 zamkngla obrady XLIV sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.

Selcretarz obrad

El1bieta Wiíniewska

Protokolowala

Teresa Borowska Przewodnic zqc a Rady Miej skiej
w Jqdrzejowie

Teresa Snuach

delegacji niemieckiej, która
Zyczenia Swiqteczne w imieniu
i stowarzyszei orz wlasnym;


